
Vergadering Ouderraad dinsdag 6 mei,  20u bij ten huize Rampelberg-Roose, 
Kriekstraat 19

Aanwezig: Karin, Sanne, Lore, Anneleen, Irmina, Els, Hermien, Ellen, Louis (digitaal)

Verontschuldigd: Jolien, Emily, 

Afwezig: 

Verslag: Ellen 

1. Welkom! 
2. Vorig verslag: opmerkingen? 

- Op te volgen uit vorig verslag:
o Irmina keek online rond voor banner of ander promomateriaal. Van Karin 

kregen we het schoollogo in goede kwaliteit. Irmina past aan in Canva met 
“ouderraad” rond het logo. Het logo met de 2 kindjes steekt Irmina nog 
eens in ChatGPT en vraagt om er 2 ouders bij te zetten. 

 Logo klaar tegen schoolfeest en workshopavond (14/5) 
 Eventueel poll op facebook 
 Irmina werkt een stemronde uit voor op schoolfeest. 

o Ellen liet weten aan dienst Toerisme dat we in 2025 meer willen inzetten 
op Halloween.  We hoorden interesse van Ferm om iets te doen rond 
Halloween. Hermien volgt op. Gezinsbond en Ferm doen een activiteit op 
25 oktober. Trick or treat is een feestdag op 31 oktober dus dat kan niet 
verzet worden. 

o Er komen op de vergadering ervaringen naar boven dat ouders advies 
vragen aan elkaar nav sterfgeval. We maken de link met Reveil. De 
organisatie doet een oproep naar de Poperingenaars wat hun ervaringen 
zijn rond rouw en verlies. Moeten we als ouderraad dit signaal opvangen 
en signaleren via deze organisatie? Ellen vulde in. 

o Emily laat weten dat er enkele nieuwe, stevige bakken zouden moeten 
worden gekocht voor het materiaal van Ouderraad+school+gezinsbond. Er 
zit een deel in goede horecabakken, maar een ander deel staat in 
curverbakken die kapot beginnen te worden. De bedenking werd gemaakt 
dat er op dit moment geen zicht is op het huidige aantal materiaal. Zo 
weten we niet goed hoeveel bakken moeten aangekocht worden. We 
weten ook niet zo goed of alles nog nodig is om te houden. De aankoop 
van bakken moet beslist worden door zowel Ouderraad, school en de 
Gezinsbond aangezien zij alle 3 eigenaar zijn van het materiaal en de 
kosten alle 3 moeten dragen.

 We doen een stocktelling van het materiaal dat bij Wannes en 
Emily staat: Louis en Ellen kijken hiervoor en presenteren de 
aantallen volgende vergadering. 

 we lijsten alles op en kijken of er nieuwe bakken moeten gekocht 
worden

 er zijn enkele lege kasten in de keuken van Rookop. Cultuurdienst 
zal deze kasten herbekijken en herindelen, sommige kasten zijn 
nog voorbehouden voor verenigingen die zelfs niet meer bestaan. 
Indien we van enkele soorten borden slechts enkele stuks hebben, 



dan kunnen we die in de Rookop zetten. Is gemakkelijker voor 
Gezinsbond en school. 

3. Binnengekomen post bij email ouderraad: 
a. Gaël en Ruth Cauwelier-Ingelaere stellen zich kandidaat voor de ouderraad 😊
b. Julie Holvoet-Dael wil vanaf 1 september toetreden als kerngroeplid
c. het feestcomité, het bewonersplatform en het stadsbestuur organiseren op 

vrijdagavond 20 juni een dorpsfeest op de Rookopsite. Om 18u officieel 
moment met het stadsbestuur.  Daarna gezellige bar. De organisatie wil graag 
de Reningelstse verenigingen betrekken om er een breedgedragen feest van 
te maken, en de verenigingen terug in de kijker te zetten. 
Wie wenst er tijdens het feest een activiteit te organiseren?  Dit mag zeer ruim 
gaan.  Een infostand om reclame te maken voor jouw vereniging en 
activiteiten, koersworsten verkopen om jullie kas te spijzen, taartjes bakken, 
korte workshops, kinderanimatie,…
Als locatie kan de Koer, de parking van de Rookop, het speelplein, de 
mouttoren en de Rookop gebruikt worden.  De grote zaal zal wel als 
alternatief gehouden worden voor slecht weer.
Verenigingen die een gratis activiteit willen organiseren kunnen rekenen op 
een toelage voor de gemaakte kosten. graag een reactie tegen 14 mei. 

 We stellen voor dat we een gekke kapsel stand + tattoo stand 
maken

 Els laat weten aan Glenn
 Gekke kapsels: Hermien koopt aan
 Plaktattoos met ons logo: Irmina vraagt bij Familiehulp waar 

bestellen
4. Nieuws van de school: 

a. Kip aan ’t spit: Vorig jaar 185  hele kippen , dit jaar 185 hele kippen waaronder 
100 afhaal. De opbrengst (+/- 3400,00 euro) wordt integraal gebruikt voor de 
banken in de rusthoek in de Pastoor, voor het evenwichtsparcours in de 
Pastoor, voor de booshoek en de picknickbanken voor buitenlessen in de 
Baljuw. De praathoek komt van het VTI en wordt betaald door de ouderraad. 
Ook de winst van de koeken (2500 en het schoolfeest dat normaal 1500 à200 
oplevert is daarvoor al opgeëist. Volgend jaar kopen we de plooitafels die 
vorig jaar al gepland waren.

b. Schoolfeest 18 mei: Disney! Matthijs wil worsten bakken, BBQ mag ontleend 
worden bij Sofie Waterbley. 

c. Opnieuw infomoment voor elke klas eind augustus. Data leggen we vast op 
PV 21/5

d. Digitale deconnectie: We gaven al een brief mee en dit kwam ook in het 
schoolreglement en dit werd herhaald op het infomoment+ brief. We moeten 
zeggen dat ouders dit tamelijk goed opvolgen. Bedankt! Daarnaast gaven we 
een gebruiksovereenkomst mee die ouders moeten tekenen. We zullen dit 
nog uitbreiden met details zoals ‘Ik sluit niemand uit in chatgroepen’

e. Mail van Digibanken over voordracht digitale vaardigheden: de school stelt 
zich kandidaat

f. Er zijn lesvrije dagen op de brug 10 november naar 11 november en 16 maart. 



g. Pedagogische werkdagen: staan nog onder voorbehoud. Veel kans dat er 
slechts anderhalve dag zal zijn. Er blijft ingezet worden op wiskunde. Ook 
kansarmoede blijft op de planning staan. L1 en L2 doet schoolreis in 
Poperinge (hopmuseum/talbot house/ hopsiepops)

h. Data vormsel en 1e communie werden gecommuniceerd naar de ouders van 
de desbetreffende klassen. 

i. Schoolfeest volgend jaar: zondag 31 mei, thema ‘festival’
j. Algemene Vergadering VZW scholengemeenschap 5 mei: positieve 

eindbalans budgetten. 
k. Strapweek volgende week: Karin stuurt de planning rond
l. Leerkrachten volgend jaar: Karin maakt de puzzel, niet evident! 

Leerkrachten moesten tegen  1 april zeggen welk verlof ze nemen. Ines, 
Stefanie,Goedele, Wendy, Anneleen en Davinia nemen , Griet en Veerle 
halftijds.  De lestijden krijgen we volgens het aantal kinderen op 1 februari en 
dat is minder dan vorig jaar.  Toen hadden we 14 uur voor Juf Siska, nu 
hebben we nog 5 uur over. Daar moeten we iemand zoeken die hopelijk dit 
kan combineren met een andere opdracht. Ook voor het lager is dit aantal 
gezakt en zal het nog zakken. Logisch als er 22 kinderen vertrekken uit L6 en 
maar 16 starten in L1.

m. Koekenverkoop: hoort de ouderraad feedback over het soort koeken? Neen, 
we horen enkel positieve commentaar. Anneleen wil dat de brownies zeker 
behouden worden 😉. 

n. De inspectie was goed! 
o. Waar gaat het geld naartoe van kip aan spit en schoolfeest?

Zoals hierboven lees je dat het gaat naar de banken in de rusthoek in de 
Pastoor, voor het evenwichtsparcours in de Pastoor, voor de booshoek en de 
picknickbanken voor buitenlessen in de Baljuw. Daarnaast krijgen de lkr al 
jaren een extra budget van 125 euro per klas voor extra uitgaven die ze niet 
bestelden bij hun klaslijst. Dat werd door een vroegere ouderraad beslist en 
dat komt ook op 1250 euro. En ze krijgen een boekenbudget van 100 euro per 
klas. In het verleden nam de ouderraad dat soms op zich, afhankelijk wat ze in 
kas hadden.
Volgend jaar komen de plooibanken die we onmiddellijk in de Rookop zullen 
laten leveren. Dat komt dan later in onze nieuwe eetzaal.

p. Plannen: Omdat jullie een verkozen ouderraad zijn, kan ik jullie de plannen al 
eens tonen van onze nieuwbouw. Maar we moeten de school eerst nog 
aankopen, dus werk van lange adem.

q. Op 20 maart namen de kinderen van 1 tot 6 deel aan de kangoeroewedstrijd. 
Een wiskundeolympiade. We kregen de resultaten binnen. We zitten jammer 
genoeg NIET  in de top 100 van West-Vlaanderen

r. De enkele klassen deden mee aan Whizzkids en L4 zat in de halve finale.
s. Het zesde leerjaar gaat op tweedaagse. We gaan met de fiets naar het 

Plokkersheem in Watou. We werken rond techniek en landbouw. Juf Anneleen 
gaat dit jaar mee ter ondersteuning van Juf Janne. We kregen 200 euro steun 
van de Landelijke Gilde  voor de kinderen die in 23-24 én 24-25 op 
tweedaagse gaan. Dit komt op 5 euro per kind. Schoolreizen zijn nu per graad
L1+2: molen-bakkerijmuseum en duinenzoektocht/ Poperinge
L3+4: Antwerpen: zoo / Gent Gravensteen



L5+6: Brussel parlement + natuurhistorisch/Brugge
We zijn van het principe dat we geen schoolreis naar een pretpark moeten 
organiseren maar eerder een studiereis om zaken die ze leren in werkelijkheid 
te zien.

t. Schoolreis kleuter:  op maandag 28 april: De Sierk in De Haan. Met  leef- en 
speelboerderij  Hoeve Maedelstede Pollinkhove en de kinderboerderij in Gits, 
vormde dit een 3-jarenplan waar landbouw in de kijker staat. Hiermee kunnen 
we zeggen dat landbouweducatie zeker en vast op de planning staat, in 
tegenstelling met andere scholen. We kijken wel voor iets anders dan Gits.

u. dinsdagmiddag 24  juni: einde proeven
v. 25+26 juni: rapport- en kindbespreking lager ( naschoolfeest  voor kleuter)
w. ?: wisselen van klas: Elke juf neemt voor een uurtje de klas die het volgende 

jaar komt. De kinderen kunnen dan even proeven.
x. ? : schoolviering namiddag: Iedereen welkom. 
y. donderdag 26 juni: afscheid 6de
z. maandagvoormiddag 30 juni: afsluit per klas in de voormiddag/ opkuis + 

vergaderen

5. AV Cultuurraad. 22/4/2025
a. De cultuurbuzz zoekt nog interessante uitstappen. 

6. Financieel: 
a. Momenteel op de rekening: 4353 (daar zit sponsering vorming niet in)
b. Momenteel in de kassa: 380
c. We geven de boodschap aan de school dat wij het praathuisje willen betalen: 

boodschap doorgegeven.  
d. We willen iets vanuit de ouderraad schenken in de goodiebag van de 6ejaars 

bij einde schooljaar. We geven de voorkeur aan een voorwerp rond veilig 
vervoer, veilig fietsen. 

i. Werkgroep vormingsavond voorziet een fietslichtje: 22 leerlingen
ii.Welke datum is dit? 26 juni, ouderraad is welkom! 
iii. Idee om een gadget te geven aan de nieuwe kindjes van 

peuter. Hermien kijkt hiervoor. 
e. Payconic stopte ons account, Els kijkt om te heractiveren maar payconic doet 

moeilijk en antwoordt niet terug. Intussen hebben ze geantwoord en we 
moeten ons payconic dossier opnieuw indienen.

7. Evaluatie voorbije activiteiten
a. Geen activiteiten sinds vorige vergadering

8. Komende activiteiten
a. Vorming voorjaar / thema-avond  (Louis, Liese, Els, Hermien): 

i. “Een gewone woensdagavond thuis”:
1. Hanna Deyns diëtiste (dochter van Ingrid Hardeman): interactie 

lezing van 40 minuten over de gezonde brooddoos, stellingen 
rond gezonde dingen, proevertje lekkere snack

2. Tafelgesprekken: Osio met een voordracht over “samen eten 
en praten aan tafel”. 

ii.Voorlopige datum: woensdag 14 mei 
iii. Een gadget voor de eerste ingeschrevenen: geen gadgets, wel 

goodiebag 



iv. We kunnen 200 euro subsidie aanvragen bij Huis van het Kind
v.We werken met sponsors 
vi. Voorlopig ingeschreven: 7 van ouderraad, 3 leerkrachten, 4 

ouders. 
vii. Vrijdag na school maken we reclame. 
viii. Uiteindelijk aantal deelnemers: 25

b. Dwaallichtjestocht (Sanne, Lore, Irmina, Jan (eventueel Sandrino))
i. 19 en 20 december 2025 is dwaallichtjestocht!! 
ii.De acts en locaties staan zo goed als vast! 
iii. Els stuurt een lijst met sponsors door naar ouderraadleden 

waar je sponsors kan aanvullen. 
c. Schoolfeest 18/05

i. De school vraagt wie wil helpen opdienen 
ii.Karin stuurt nog door welk uur we moeten aanwezig zijn.
iii. Bbq kan via Sofie Waterbley gevraagd worden om te lenen

d. Picknick (Jolien, Louis, Lore, Emily)
i. Zondag 29 juni 
ii.Tijdens de langste tafel was er aanbod om een broodje of pizza te 

kopen. De werkgroep polst eens bij pizza Passione of ze interesse 
hebben om samen te werken.  Werkgroep beslist om niets te verkopen 
van eten. Deelnemers nemen zelf eten mee. 

iii. Tip: nadars bestellen om de zijkant van de parking af te zetten. 
e. Afsluit/startfeestje ouderraad: we willen proberen om nieuwe leden hierop ook 

al uit te nodigen. Het mag bij Hermien. zondagmorgen 31 augustus 
ontbijtbuffet/brunch. Voorstel: voorzien we een budget vanuit ouderraad om dit 
te organiseren? We krijgen sinds dit jaar een werkingstoelage van de 
cultuurraad om onze vereniging te doen draaien, dit houdt ook in 
teambuilding/bedankingsmoment organiseren. 

f. 1 september: doen we opnieuw een koffiemoment ’s ochtends: ja, werd goed 
onthaald! Uit de evaluatie bleek dat we ook de buren moeten uitnodigen! 
Mogen we opnieuw de perculator van school gebruiken: ja! 

9. Nieuwe leden ouderraad 
a. Deze ouderraadleden sluiten hun carriere af na dit werkjaar: Els en Glen, 

Andy en Jolien, Emily en Wannes. Sofie en Stijn hebben nog even bedenktijd 
tot juni en laten dan iets weten.

b. Nieuwe aanmeldingen: Ruth Ingelaere en Gaël Cauwelier lieten weten dat ze 
er bij willen, Julie Holvoet ook! 

c. Els bezorgde de brief met oproep van nieuwe leden, van enkele jaren terug. 
Ellen en Hermien pasten de tekst aan, werd verstuurd door school via mail.

d. Dergelijke oproep is nuttig om al te verspreiden op Schoolfeest, 
geïnteresseerden zien ons met onze gele polo en kunnen ons meteen 
aanspreken. 

i. Idee: kunnen we intro van schoolfeest doen voor de optredens (zoals 
de picknick-act van Louis en Hermien vorig jaar)? Bv: 2 leden van 
ouderraad bespreken hoe ze een zoekertje voor in de streekkrant 
willen schrijven voor oproep nieuwe leden. Ze zoeken vervangers van 
de stoppende leden maar die blijken uniek te zijn. Conclusie: we 



zoeken gewoon erg enthousiaste ouders met een hoek af. Plus we 
kiezen een nieuw logo op de facebook. Irmina en louis voorzien een 
act en babbelen enz. 

ii.Neem GSM en stem op de facebookpagina voor nieuwe logo 

10. Varia 
a. De rechterkant van het speelplein achter de Rookop is gedeeltelijk open. 

Tijdens kip aan ’t spit waren sommige kinderen in die beek gekropen. We 
vinden dit een gevaarlijke situatie. Ook bewonersplatform vroeg al aan de stad 
om deze situatie te beveiligen, zonder resultaat. Hoe kunnen we dit 
aanpakken? Als we activiteiten organiseren spannen we lint of zetten we 
nadars.  

b. Hermien kreeg deze vraag van een ouder: “Elke dag fruit op school is een 
goed idee! Maar is er een mogelijkheid om bv fruit aan te kopen via school om 
samen te eten in de klassen, en dit aan te rekenen via de factuur? In bulk 
kopen zou goedkoper kunnen zijn. Het zorgt er ook voor dat kinderen met 
minder kansen steeds genoeg, volwaardig en diverser fruit kunnen eten”

i. Antwoord: neen, we willen vanuit de basis werken en ouders de 
gewoonte kweken om fruit te voorzien. 

ii.Vanuit school is er dan bv moeilijker aanbod zoals allergieën, moeilijk 
snijbaar fruit en dan moeten er fruitmama’s zijn om te snijden, enz. 

iii. Veel positieve reacties over “elke dag fruit”, één ouder waar er 
een moeilijk gesprek mee was maar hier komt ook elke dag fruit mee. 

c. Els stuurt deze oproep door: Vlaamse overheid voorziet geld om 
speelplaatsen te vergroenen. “Via deze oproep wil de Vlaamse overheid 
onderwijsinstellingen stimuleren om hun schooldomein vanuit een 
geïntegreerde visie te vergroenen en hierbij voldoende aandacht te besteden 
aan biodiversiteit.” https://www.vlaanderen.be/duurzaam-educatiepunt/natuur-
in-je-school 

d. Karin toont een eerste ontwerp van de plannen voor de verbouwing van de 
school. 

e. Isabel Sticker werkt voor de buurtbres. De Stad organiseert op diverse 
plaatsen “dag van de buren”: voor Reningelst is dit vrijdag 23 mei 15u tot 
18u30. Vraag komt of we hiervoor willen cupcakes bakken, maar we kunnen 
dit momenteel niet opnemen.

f. Karin zegt: ’t is hier gezellig! 

11. Volgende vergadering: 23 september
12. Werkgroep 1 september koffiemoment: Anneleen, Hermien, Lore, Ellen  

Volgende vergadering:  23 september met Karin; locatie bij degene die 
babysitproblemen heeft 

https://www.vlaanderen.be/duurzaam-educatiepunt/natuur-in-je-school
https://www.vlaanderen.be/duurzaam-educatiepunt/natuur-in-je-school

